الرئيس التنفيذي للمجموعة **Group Chief Executive Officer**

Date:

6 April

2023

Ref:

10 / 10 / 214 / 2023

To: Chief Executive Officer

Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

Subject: Supplementary Disclosure

Last Day to Buy AUB - Kuwait Shares to Participate in the Mandatory Acquisition Offer Submitted by (KFH) to the Shareholders of (AUB - Kuwait)

In reference to the above, in line with Kuwait Finance House (KFH) compliance with the requirements of CMA Executive Bylaws Rulebook 9 (Merger and Acquisition), and with reference to the disclosures dated 15 March 2023 and 22 March 2023, KFH would like to report the following:

- Based on the shares registration and settlement systems in place by Kuwait Clearing Company (T+3), KFH draw the attention of the shareholders willing to buy AUB - Kuwait shares to participate in the Mandatory Acquisition Offer, that they must buy the shares before the close of business day of 30 April 2023.
- So that the shareholder's name will appear in the AUB - Kuwait shareholder register at Kuwait Clearing Company. Then participating in the acquisition before the closing of the collection period of 3 May 2023.

Attached is Appendix (12) 'Supplementary Disclosure Form'. A copy of the same has been submitted to CMA and Bahrain Bourse.

Best Regards.

Shadi Zahran

Acting Group Chief Executive Officer

KUWAIT FINANCE HOUSE, KSCP | State of Kuwait Headquarters

P.O.Box 24989, Safat 13110, Kuwait | T: +965 2245 5862 - +965 2242 9943



6 إبرك 2023

2023 / 214 / 10 / 10 الإشارة:

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم بورصة الكويت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

الموضوع: إفصاح مكمل

آخريوم لشراء أسهم البنك الأهلى المتحد - الكوبت للمشاركة في الاستحواذ الإلزامي المقدم من (بيتك) إلى مساهمي (البنك الأهلى المتحد - الكونت)

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بمتطلبات الكتاب (9) الخاص بـ (الإندماج والإستحواذ) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال وإلى الإفصاحات بتاريخ 15 مارس 2023 و 22 مارس 2023، يفيد بيتك بما يلي:

- بناءًا على نظم تسوية وتسجيل الأسهم المتبعة لدى الشركة الكويتية للمقاصة (T+3)، فإن بيتك يلفت نظر السادة الراغبين في شراء أسهم البنك الأهلى المتحد - الكوبت للمشاركة في الاستحواذ الإلزامي أنه يجب عليهم شراء الأسهم قبل نهاية يوم عمل 30 ابربل 2023.
- وذلك حتى يتسنى للمساهم ظهور اسمه في سجل المساهمين الخاص بالبنك الأهلى المتحد - الكونت لدى الشركة الكونتية للمقاصة، ومن ثم المشاركة في الاستحواذ قبل تاريخ انتهاء مدة تجميع الأسهم في 3 مايو 2023.

مرفق لكم نموذج "الإفصاح المكمل" وفقاً للملحق رقم (12). هذا وقد تم تزويد السادة / هيئة أسواق المال والسادة / بورصة البحرين بنسخة منه.



وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،

شادی زهران

الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف



F: +965 2241 3920

6 April 2023

Kuwait Finance House (KFH)

Appendix (12)

Supplementary Disclosure Form

Last Day to Buy AUB - Kuwait Shares to Participate in the Mandatory Acquisition Offer Submitted by (KFH) to the Shareholders of (AUB - Kuwait)

6 إبريل 2023

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

ملحق رقم (12)

نموذج الإفصاح المكمل

آخريوم لشراء أسهم البنك الأهلي المتحد - الكويت للمشاركة في الاستحواذ الإلزامي المقدم من (بيتك) إلى مساهمي (البنك الأهلي المتحد - الكويت)

Supplementary Disclosure

Date	Listed Company	
6 April 2023	Kuwait Finance House (KFH)	

Disclosure Title

Last Day to Buy AUB - Kuwait Shares to Participate in the Mandatory Acquisition Offer Submitted by (KFH) to the Shareholders of (AUB - Kuwait)

Previous Disclosure		
Date	Title	
22 March 2023	Disclosure of Material Information	

Amendment of Mandatory Acquisition Offer Price
Submitted By (KFH) To the Shareholders of (AUB - Kuwait)
Due to Cash Dividends Declarations

Developments that Occurred to the Disclosure

- Based on the shares registration and settlement systems in place by Kuwait Clearing Company (T+3), KFH draw the attention of the shareholders willing to buy AUB - Kuwait shares to participate in the Mandatory Acquisition Offer, that they must buy the shares before the close of business day of 30 April 2023.
- So that the shareholder's name will appear in the AUB - Kuwait shareholder register at Kuwait Clearing Company. Then participating in the acquisition before the closing of the collection period of 3 May 2023.

The Financial Effect of The Occurring Developments

• Currently, there is no effect on KFH's financial position.

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

الإفصاح المكمل

اسم الشركة المدرجة	التاريخ
بيت التمويل الكويتي "بيتك"	6 إبريل 2023

عنوان الإفصاح

آخريوم لشراء أسهم البنك الأهلي المتحد - الكويت للمشاركة في الاستحواذ الإلزامي المقدم من (بيتك) إلى مساهمي (البنك الأهلي المتحد - الكويت)

الإفصاح السابق			
العنوان	التاريخ		
إفصاح معلومات جوهرية	22 مارس 2023		

تعديل سعر عرض الاستحواذ الإلزامي المقدم من (بيتك) إلى مساهمي (البنك الأهلي المتحد - الكويت) نتيجة إقرار توزيعات نقدية

التطور الحاصل على الإفصاح

- بناءًا على نظم تسوية وتسجيل الأسهم المتبعة لدي الشركة الكويتية للمقاصة (T+3)، فإن بيتك يلفت نظر السادة الراغبين في شراء أسهم البنك الأهلي المتحد الكويت للمشاركة في الاستحواذ الإلزامي أنه يجب عليم شراء الأسهم قبل نهاية يوم عمل 30 ابريل 2023.
- وذلك حتى يتسنى للمساهم ظهور اسمه في سجل المساهمين الخاص بالبنك الأهلي المتحد - الكويت لدى الشركة الكويتية للمقاصة، ومن ثم المشاركة في الاستحواذ قبل تاريخ انهاء مدة تجميع الأسهم في 3 مايو 2023.

الأثر المالي للتطور الحاصل

لا يوجد أثر في الوقت الحالى على المركز المالى لبيتك.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر ، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشيهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهربة تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعيها.



